

# مجلة دار حوراء الإلكترونية

مجلة.دار حوراء  
الترخيص الإعلامي-152691

تصميم مجلة دار حوراء للنشر والتوزيع  
المملكة العربية السعودية  
DARHAWARAA@GMAIL.COM  
+966599993259

## سبب التسمية



تسمى المناطق الشمالية من شبة الجزيرة العربية بحوراء وذلك لكثرة اللون الأبيض في رمالها حوراء بالدار البيضاء ومع شهرة هذا الاسم حديثاً سميت بدار حوراء أملج في السعودية من شبه الجزيرة العربية ، وحيث سميت بذلك من العهد الاغريقي الروماني فقد اطلق عليها (بليكي كومي) أو (لوكي لوما) التي تعني الدار البيضاء حوراء ، والحوراء معروفة بهذا الاسم في زمن رسول الله صلى الله عليه وسلم عند مرور القوافل.

## Reason for naming

The northern regions of the Arabian Peninsula are called Hawraa due to the abundance of white color in their sand. Hawraa in Casablanca, and with the recent popularity of this name, it was called Dar Hawraa Umluj in Saudi Arabia on the Arabian Peninsula, and since it was called that from the Greco-Roman era, it was called (Bleki Kumi) or (Loki). Loma) which means Casablanca Hawraa, and Hawraa was known by this name in the time of the Messenger of God, may God bless him and grant him peace, when caravans passed by.



## The Message

Strengthening the geographical, tourism and medical aspects in the content of Vision 2030 AD during the era of King Salman bin Abdulaziz Al Saud, may God protect him. In the context of the vision of His Royal Highness Prince Mohammed bin Salman bin Abdulaziz Al Saud for sustainable and non-new development within the framework of geographical and tourism development to enhance this aspect of medical tourism.

## الرسالة

تعزيز الجانب الجغرافي و السياحي والطبي في مضمون رؤية 2030 م في عهد الملك سلمان بن عبد العزيز ال سعود حفظه الله . وفي مضمون رؤية صاحب السمو الملكي الأمير محمد بن سلمان بن عبد العزيز ال سعود للتنمية المستدامة وغير المستحدثة في إطار التطور الجغرافي والسياحي لتعزيز هذا الجانب السياحة الطبية

## الرؤية

رؤيتنا بجانب رؤية 2030 م المتميزة في نقل صورة الجانب المستحدث من السياحة الطبية وتناغم الجغرافيا الطبية مع التنمية المستدامة .

Our vision, in addition to the distinguished 2030 vision, is to convey the image of the new aspect of medical tourism and the harmony of medical geography with sustainable development.

## المشرف العام والعضو الفخري

- صاحب السمو الملكي الأمير عبد الاله بن عبد الرحمن بن ناصر بن عبد العزيز ال سعود .
- صاحبة السمو الأميرة هيام بنت غالب بن أحمد بن فرحان .
- صاحب السمو الأمير أحمد بن خالد ال سعود
- المدير العام ورئيس التحرير
- نجلاء حمود حميد المحياوي الجهني



مجلة.دار حوراء

## من نحن ؟

مجلة دار حوراء الإلكترونية هي مجلة جغرافية سياحية طبية تعمل على تزويد المجتمع عن سياحة الجغرافيا الطبية بخطى جديدة في مضمون رؤية 2030م وربطها بالتنمية المستدامة مع التطور التقني بالجغرافيا والثقافة الطبية مع المعرفة بالأخبار الصحية الموضوعية الجغرافية المكانية في خط نشر الإلكتروني.

Dar Hawraa electronic magazine is a medical tourism geography magazine that works to provide the community with medical geography tourism with new steps in the content of Vision 2030 AD and linking it to sustainable development with technical development in geography and medical culture with knowledge of objective geospatial health news in an electronic publishing line.